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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/b3e3f6f478db/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10368953?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 



Fractie en wethouders van Westland Verstandig houden weer hun spreekuur in
Fata Morgana in Monster op donderdag 22 juni vanaf 15.30 uur tot 17.30 uur
U kunt dan ook kennismaken met onze nieuwbakken wethouder Carlieke van Staalduinen.
Degenen die een keer een bakkie willen komen doen of een glaasje willen komen drinken zijn
dan welkom.
Ook als u een concreet probleem of een goed idee met ons wil komen bespreken, dan bent u van
harte welkom.

 

Opvolging wethouder snel geregeld door Westland Verstandig. Nieuwe
wethouder Carlieke van Staalduinen gaat al per 21 juni aan de slag
Wethouder Rombout bleek vorige week woensdag te weinig draagkracht in de Raad te hebben.
Ondanks de vele goede zaken die hij in 1 jaar na zijn aantreden realiseerde, had de meerderheid
van de Raad in een aantal dossiers te weinig vertrouwen in deze wethouder. Westland
Verstandig kan zich zeker niet vinden in de gemene politieke spelletjes die andere partijen die
woensdagavond speelden om zijn vertrek te versnellen en af te dwingen, maar politiek is
menigmaal meer dan opkomen voor onze inwoners. De wijze van onnodig handelen heeft
Westland Verstandig diep geraakt. Het ongepast gebruik maken van stiekeme opnamen van
gesprekken. Het framen van tal van onwaarheden. Om 23.00 uur die avond onaangekondigd er
andere zaken bijhalen die ook weer anders lagen dan gepresenteerd.
In het belang van onze inwoners en onze gemeente moeten we wel verder en dat doen we dan
ook. Terugkijken levert niets op. In ieder geval was ons wel duidelijk dat deze wethouder als
“aangeschoten wild” het verder niet meer zou redden en dat was hem zelf ook al duidelijk voor de
vergadering van afgelopen woensdag. De gunfactor was weg en bij een aantal raadsleden was
het een doel op zichzelf geworden om deze wethouder kritisch te volgen en met hem af te
rekenen. Dan wordt verder goed functioneren erg lastig.
Westland Verstandig dankt Barend Rombout voor zijn tomeloze inzet en ook voor de zaken die
hij wel realiseerde. Deze wijze van afscheid verdiende hij zeker niet, maar ook hier geldt “gedane
zaken nemen geen keer”.
Belangrijk vond Westland Verstandig het dat direct na het vertrek van de wethouder werd
doorgepakt. Vandaar dat we in het afgelopen weekend, 1 dag na het vertrek van de heer
Rombout, onze nieuwe wethouder konden aankondigen. De coalitiepartners GBW en VVD
kunnen zich in deze keuze vinden. De Raad moet nog formeel beslissen. Carlieke van
Staalduinen zal zich vanaf 21 juni als wethouder vooral gaan bezighouden met de WMO.
Als raadslid zal Carlieke worden opgevolgd door Jan de Nooy, die al eerder raadslid was en zijn



rentree maakt. Renate van der Giessen zal Carlieke -als de Raad het daar mee eens is-
opvolgen als voorzitter MO.
Zo kunnen we heel snel datgene doen waarvoor we gekozen zijn. Opkomen voor onze inwoners
en uitvoering geven aan ons coalitieakkoord.

 

Snelle komst 2e Berkenflat en de daarmee samenhangende verhuizing WOS
zouden geen politieke items mogen zijn, nu alle politieke partijen in de Raad
vóór een 2e Berkenflat zijn
Unaniem zijn alle politieke partijen voorstander van een 2e Berkenflat. Bij Westland Verstandig
staat die wens al vanaf 2014 in onze verkiezingsprogramma’s. Dus de komst moet voor alle
politieke partijen belangrijk zijn en rondom die komst moet geen politiek bedreven worden.  Nu
we coalitiepartij zijn, willen we die ambitie snel uitvoeren.
Spijtig is het te moet lezen en horen dat een aantal vaker dwarsliggende partijen nu toch weer
trachten politieke spelletjes te spelen rondom de snelle komst. Dit is raar en niet goed. Zelfs
probeert met name LPF met nepnieuwsachtige en incorrecte berichten (het gaat 7 jaar duren, de
WOS moet blijven zitten, geen verhuizing naar Poeldijk) de vlotte bouw te dwarsbomen omdat zij
met bizarre strapatsen alleen maar in de weer is om de verhuizing van de WOS naar de Veiling in
Poeldijk te dwarsbomen. Zelfs verlaagt die partij zich door mededelingen in de Commissie van
Arcade en de initiatiefnemer, met opzet verkeerd weer te geven. Gelukkig werd het aantal
raadszetels van de LPF bij de laatste verkiezingen fors verminderd, dus veel invloed hebben ze
niet.
Triest is ook dat het CDA LPF lijkt te steunen in haar missie en daardoor de komst 2e Berkenflat
lastiger dan nodig wil maken. Waarom vragen we ons af. Politiek bedrijven of dom?
Westland Verstandig wil nog steeds in alle dorpen een complex à la de Berkenflat realiseren en
snel starten in ’s-Gravenzande. Wel moet daarbij rekening gehouden worden met de belangen
van omwonenden. Ook moet de gemeente volledige steun geven, want het is een uniek en



belangrijk project voor Westland en Westlandse senioren die zelfstandig willen blijven wonen,
zorg krijgen die ze nodig hebben en kunnen recreëren in het complex en dat tegen een
betaalbare huurprijs.

 

Westland Verstandig wil meer aandacht in Westland voor ons erfgoed
Kunst en cultuur en daarin begrepen Westlands erfgoed zijn in de afgelopen jaren er best wel
bekaaid vanaf gekomen. Een inhaalslag is wenselijk. In het coalitieakkoord namen we op dat in
onze dorpen ieder jaar 2 beelden geplaatst moeten worden, gemaakt door Westlandse
kunstenaars. Westland Verstandig is ook voor behoud van de oude RK-begraafplaats aan de
Dijkweg in Naaldwijk en de inrichting daar van een stilteplek met veel groen. Ook vinden we dat
de 600 jaar oude boerderij Vlietwoning bij de Snelbinder behouden moet blijven en een goede
invulling moet krijgen. De gemeente moet daar haar rol in nemen. Ook de oude Veiling in
Kwintsheul zou behouden moeten blijven. Westland moet echt zuiniger zijn met dit soort erfgoed.
Er is al te veel niet behouden. Dat mag ook wel geld kosten, vindt Westland Verstandig.
Het is de gemeente die moet stimuleren en zo nodig het initiatief moet nemen, om het erfgoed
een goede -liefst maatschappelijke- bestemming te geven. Ook in deze financieel lastige tijden
moet het erfgoed niet vergeten worden.

 



Artikel 42-vragen
Artikel 42-vraag inzake gemis aan openbare watertappunten in Westland

12 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake gemis aan openbare watertappunten in Westland
 
Vraag 088 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Zeker nu bij dit warme weer krijgt onze fractie veel navraag over het gemis aan openbare
watertappunten in Westland. In gemeenten zoals Midden-Delfland is dat veel beter geregeld en
staan die watertappunten er op vele plekken.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Kan de wethouder bezien of in Westland meer watertappunten gecreëerd kunnen worden
en ook wat de kosten daarvan zijn? Of zouden de kosten gedragen kunnen worden door
het waterleidingbedrijf?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

 

Artikel 42-vraag inzake gevaarlijke fietsverbinding in Maasdijk



13 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake gevaarlijke fietsverbinding in Maasdijk
 
Vraag 089 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie is herhaaldelijk benaderd de afgelopen tijd over een gevaarlijke fietsroute in
Maasdijk rondom het bedrijf Hofman. Foto’s worden bijgevoegd. Blijkbaar zijn er op het fietspad
bloembakken gezet, is er een hek wat ’s avonds een stukje open staat om fietsers door te
kunnen laten gaan en er is geen duidelijkheid hoe de doorgaande fietsroute loopt.
 
Onze fractie is ter plekke geweest en heeft ook een en ander gezien en zag fietsers inderdaad
langs bloembakken heenrijden, het hek wat een stukje open staat passeren, maar ook het
fietspad moeten verlaten bij de rotonde en Honderland oprijden omdat ze niet weten waar ze
heen moeten. Dit is een onwenselijke en ook zelfs gevaarlijke situatie omdat het op zich laat
wachten dat er ernstige ongevallen gaan gebeuren. Dit moet snel eindigen. Niet duidelijk is hoe
de situatie ter plekke qua eigendom zit vanwege ook de aanwezigheid van een hek op een
blijkbaar openbaar stuk, bloembakken op een openbaar fietspad die daar niet horen etc. Ook niet
duidelijk is wie die heeft aangebracht.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bekend met vorenstaande situatie zoals deze ook blijkt uit de foto’s?
2. Wat gaat het College hieraan doen om in ieder geval het doorgaande fietspad te beveiligen

en wie heeft hier wat gedaan, met andere woorden wat is van de gemeente en wat is van
de ondernemer? Die vraag geldt te meer nu de borden Maasdijk blijkbaar binnen de
hekken staan en ook het doorgaande fietspad blijkbaar achter een hek loopt met ook daar
verkeersborden. Is het juist dat deze verkeersborden aangeven dat het een openbare weg
is?

3. Fietsers steken plotsklaps de afslag te Maasdijk op omdat fietsers niet weten waar ze
moeten fietsen en waar ze kunnen oversteken. Het is de bedoeling om het oude Blauwhek
op te fietsen, maar door de bloembakken wordt dat ontmoedigd. Wie heeft die
bloembakken daar neergezet? Daardoor ontstaat een bizarre situatie waardoor fietsers
automatisch de dijk op fietsen en dat is hoogst gevaarlijk.

 
In ieder geval dient de huidige situatie snel aangepakt te worden en het College wordt verzocht
om gelijk met de beantwoording van deze vraag tot actie over te gaan omdat de huidige situatie
onaanvaardbaar is.







Artikel 42-vraag Onderhoud beschoeiing bij de tafeltennisvereniging aan de
Dorpskade in Wateringen

14 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake onderhoud beschoeiing bij de tafeltennisvereniging aan de Dorpskade in
Wateringen
 
Vraag 090 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door een aantal verenigingen die gebruik maken van het
verenigingsgebouw wat ligt aan de Dorpskade in Wateringen naast het volkstuinencomplex. Al
heel veel malen is melding gemaakt van een beschoeiing die niet op orde is en die er eigenlijk
niet meer uitziet door verzakking, overgroeiing van groen etc. De verenigingen hebben
geconstateerd dat aan de overkant, aan de zijde van het volkstuinencomplex, de beschoeiing
geheel vernieuwd is. Aan de kant van de verenigingen is dat echter niet gebeurd.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Is dit een taak van de gemeente of van Delfland?
Is het een taak van Delfland, is de gemeente bereid om Delfland te verzoeken om ook de
beschoeiing aan de kant van de verenigingen aan te pakken en dat te doen
op korte termijn?
Is het een taak van de gemeente, is de gemeente bereid om op korte termijn dat te doen
en kan dan een verklaring gegeven worden waarom de ene kant van de sloot wel gedaan
wordt en de andere kant niet?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

 

Artikel 42-vraag Bestaande woningen rondom ontwikkeling Westmade-Noord

14 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake bestaande woningen rondom ontwikkeling Westmade-Noord
 

Vraag 091 2022-2026



 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie is benaderd door een aantal bewoners rondom de nieuwe ontwikkelingen in
Westmade-Noord. Met name gaat het over de positie van de woningen aan de Plaats Langeveld
in Monster. De bewoners maken zich ernstig ongerust over diverse ontwikkelingen.
 
De woningen daar zijn op zandplaten gebouwd en de heiwerkzaamheden zullen mogelijk forse
schade toebrengen aan woningen. Toch wordt blijkbaar gekozen in het thans voorliggende
bekende deel van het plan voor het heien van de palen en niet voor het schroeven daarvan. De
bewoners zijn daar erg ongerust over en vrezen dat het niet goed zal gaan.
 
Ook is aan de bewoners concreet toegezegd dat de Plaats Langeveld die een bestaande weg zal
blijven, ook in de nieuwe plannen, op korte termijn grondig zou worden opgeknapt omdat die
vanwege bouwverkeer er slecht is bij komen te liggen. Ook daar willen de bewoners duidelijkheid
over hebben wanneer die toezegging wordt nagekomen.
 
De bewoners maken zich ook ongerust over de uitgang van de Plaats Langeveld naar de
Haagweg. Daar groeit het gras te hoog waardoor het zicht komt te vervallen . De bewoners willen
graag dat 10 meter aan weerszijden van de Plaats Langeveld het gras kort gehouden wordt.
 
Ook wordt geklaagd over de weinige souplesse die van de zijde van de Westlandse Zoom
getoond wordt evenals de ontwikkelaars die door Westlandse Zoom woningen gegund zijn.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Waarom wordt met de belangen van de bewoners geen rekening gehouden voor wat
betreft het heien en mogelijke schade die zij zullen gaan ondervinden?
Is de gemeente bereid om bij toekomstige omgevingsvergunningen de schroefmethode
dwingend op te leggen voor het heien?
Wanneer wordt de toezegging nagekomen om onderhoud aan de Plaats Langeveld te
gaan doen?
Kunnen de stroken gras bij de uitgang van Plaats Langeveld naar de Haagweg snel
worden bijgewerkt, zodat er weer normaal zicht is?
Kan de gemeente bewerkstelligen dat Westlandse Zoom meer en goed overleg voert met
de betreffende bewoners, zodat zij zich serieus genomen voelen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

Burgerkantoren Westland Verstandig geopend
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een afspraak
maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen doen, maar zeker ook
goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland. Of kom gewoon een bakkie doen
en laat u bijpraten over onze ambities en plannen voor de komende tijd!
Het Burgerkantoor 's-Gravenzande aan het Marktplein 10 is open op werkdagen tussen 13.00
uur en 15.00 uur. Het Burgerkantoor Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a is open op



dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen 13.00 en 15.00 uur. Ook daar kunt u altijd een
afspraak maken voor een andere dag en tijdstip.
Wilt u contact met ons, dat kan: Westland Verstandig, Pr. Julianastraat 43a, 2671 EH Naaldwijk /
06-53401068 / mail info@duijsens.net. Zie: www.westlandverstandig.nl.

Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.

mailto:info@duijsens.net
http://www.westlandverstandig.nl/


 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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